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Referat bestyrelse smøde 25. maj 2009
 

Alle mødt fra Stævnen /Broen.
AD 1 Uddybelse af møde med OHU af Lars vedr. fremtiden, jf. 
referat af 18 maj 2009. Alle er tilfreds med hensyn til udfaldet og 
ser frem til en løsningsforslag for mangellister /anlæg. 2. juni skulle 
der fremkomme en evt. fremtids- /løsningsforslag med hensyn til 
ny  investor som erstatning for OHU. Med hensyn til bygning 3, 
Sejlet, mener man ikke at den pt. bliver opført. 
AD 2 Børge / René deltog ved møde omkring Byens ø´s fremtid. Det 
var lagt op som en café-workshop hvor Odenses borgmester Jan 
Boye og Carsten Aa, direktør for Odense Havn deltog. Desuden 
deltog ca. 50 personer udefra som hver især skulle komme med 
input omkring øens fremtid. Børge og René’s konklusion var at det 
mere var Kejserens nye klæder.
René prøver at få et møde med Carsten Aa og evt. Jan Boye, hvor 
man prøver at samle alle bestyrelser og boligforeninger på havnen 
til et fælles møde om fremtiden. 
AD 3 Udkast til husorden blev fremlagt af Lars og er gældende for 
Broen og Stævnen. Alle kan 
inden næste møde vende tilbage med evt. forslag til ændringer og 
herefter sættes husordenen til godkendelse ved næste 
generalforsamling.
Vi skal have stiftet en ejerforening, så vi er klar til overtagelse af 
fælles arealer.
Lars taler med vores advokat omkring oprettes af ejerforening. 
AD 4 Vicevært kontrakter:
Aflønning kan evt. ske ved fritagelse af fællesudgifter til Henrik 
Vedel og René Bendtsen
Der udarbejdes fejeerklæring som skal indleveres til Odense Politi. 
AD 5 Nyt fra vores kvartal regnskab: Det kunne ikke godkendes. 
Børge vil anmode LEA om mere dokumentation, herefter bliver der 
indkaldt til nyt møde. 
AD 6 Vedr. stikkontakter i trapperum vil Henrik tale med Frederik fra 
Broen. Han vil samtidig
bede om at se på muligheder for at lave deltænding af lyset på 
hver etage. Dette for at spare på strømmen.
Port til kælderen tages op på næste mangelmøde med MTH.
P-pladser liste er næsten klar. Henrik og Lars laver en plan for 
fremlæggelse til beboere.
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